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NOTULEN VAN DE VERGADERING VAN DE RAAD VAN DE GEMEENTE OLDEBROEK OP 31 JANUARI OM 
19.30 UUR IN HET GEMEENTEHUIS TE OLDEBROEK 
 
Aanwezig zijn:  
 
Leden van de raad: 
de heer H. van de Beek (SGP) de heer J. Evink (ABO) 
de heer H.W. van Bergeijk (ChristenUnie) de heer P.H. Graansma (ChristenUnie) 
de heer A.M. Boer (ABO) de heer A. Hardonk (ChristenUnie) 
de heer J.A. Dijkstra (CDA) de heer H.G.P. Kemp (VVD) 
de heer G.J.L. Dokter (PvdA) de heer J.T. de Nooijer (SGP) 
de heer E.D. Doorneweerd (ChristenUnie) de heer B.J. Spijkerboer (ChristenUnie) 
de heer D.E. Doornwaard (SGP) mevrouw R. van der Veen-Schoonhoven (CDA) 
de heer G. Evink (SGP) de heer H. Wijnne (ChristenUnie) 
  
Voorzitter: mevrouw J.F. Snijder-Hazelhoff, burgemeester 
Plaatsvervangend griffier: mevrouw H. Leusink 
  
College:  
de heer B. Bergkamp (ABO), wethouder mevrouw E.G. Vos-van de Weg (ChristenUnie), 

wethouder 
de heer B. Engberts (SGP), wethouder  
  
Afwezig met kennisgeving:  
mevrouw A. Klein Gansei (ABO) de heer C. Spijkerboer (CDA) 
de heer E.J. Ruitenberg (ChristenUnie)  
 
 
01. OPENING. 
 
De VOORZITTER heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering op de gebruikelijke wijze met 
ambtsgebed.  
 
Bij eventuele hoofdelijke stemming wordt begonnen bij de heer Van de Beek (SGP). 
 
02. VASTSTELLING VAN DE AGENDA. 
 
De heer SPIJKERBOER (ChristenUnie) doet het verzoek om agendapunt 8, Voorstel beschikbaarstelling 
krediet vervolg huisvesting korfbalvereniging Rood-Wit, van de agenda af te voeren. De belangrijkste 
redenen zijn de volgende. Met dit voorstel zijn grote investeringen gemoeid die in de ogen van de 
fractie niet voldoende zijn onderbouwd. Verder is de aanvullende informatie van afgelopen maandag 
onderhevig aan allerlei technische en bestuurlijke vragen die de ChristenUnie graag in de commissie 
wil behandelen. Daarnaast zou hij graag zien dat in de scenario’s nog beter of concreter weergegeven 
wordt  wat de effecten zijn op de structurele uitgaven ofwel de begroting voor de komende jaren. Ook 
is hij benieuwd naar de opbrengsten van de eventuele herontwikkeling van De Brink; inclusief het 
effect voor de postduivenvereniging. Wat de ChristenUnie betreft wordt er geen geld meer 
uitgegeven aan onderzoek naar alternatieve locaties voor een parkeerplaats. De verplaatsing van 
Rood-Wit naar de ET-hal heeft nog steeds de voorkeur van de fractie, maar alleen voor een te 
verantwoorden prijs. Hij denkt hierbij aan het principe van de buitensportaccommodatie aan de 
Stouwdamsweg. Dit principe past ook binnen de Oldebroek-voor-Mekaar-gedachte. Praktisch komt 
het erop neer dat de wethouder en Rood-Wit op zoek gaan naar meer partners voor een vitaal 
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sportcomplex, die intensief met elkaar samenwerken. Zij vormen een organisatie voor beheer en 
exploitatie, maken gebruik van elkaars voorzieningen en borgen de instandhouding daarvan. Hij hoopt 
dat het college snel met een besluit komt waarin deze aanbevelingen zijn meegenomen en de raad 
zodoende een weloverwogen besluit kan nemen. Wat de fractie betreft komt het college liever met 
een goed voorstel over twee maanden dan snel met een minder goed voorstel over één maand. Hij 
rekent erop dat het college in de tussentijd met Rood-Wit in gesprek blijft en zorgt dat de sport op een 
verantwoorde manier kan blijven worden beoefend. 
 
Mevrouw VAN DER VEEN (CDA) is het eens met de ChristenUnie om dit voorstel vanavond niet te 
bespreken. Sneu voor Rood-Wit, maar dit voorstel is niet goed uitgewerkt door het college. In 
november 2017 kwam men met een voorstel voor circa € 8,5 ton. Dat bedrag is nu ongeveer 
verdubbeld. De kosten moeten echt naar beneden en de scenario’s moeten beter worden uitgewerkt. 
Helaas is een bredere benadering van dit soort voorstellen nog niet vastgesteld in beleid. Zij ziet graag 
een voorstel voor dergelijk beleid tegemoet, waaraan dit voorstel kan worden getoetst. 
 
De heer DOKTER (PvdA) kan het voorstel van ChristenUnie volgen om het betreffende voorstel van de 
agenda af te voeren. Dat wil niet zeggen dat de fractie hier blij mee is, want de korfbalvereniging 
Rood-Wit wordt hierdoor waarschijnlijk wederom een hele tijd in het ongewisse gelaten. Dat is 
beschamend na al hun inzet, betrokkenheid, geduld en getoonde correctheid. Voor de PvdA geldt 
echter wel dat het om € 1,3 miljoen belastinggeld gaat. Het voorstel van de fractie zou zijn, als het 
nodig is voor de wethouder, om samen in commissieverband op korte termijn te spreken over kaders 
en uitleg van alle betrokken partijen, zodat het college voortvarend en concreter aan de slag kan met 
het dienen van Rood-Wit en het algemeen belang op basis van gedeelde inzichten. 
 
De heer KEMP (VVD) wijst erop om misverstanden te voorkomen, dat alle fracties hebben ingestemd 
met het voorstel van de ChristenUnie om het op deze manier te doen. Hij geeft het college mee dat de 
parkeerproblematiek met de uitrit integraal in het voorstel zou moeten komen, evenals locatie De 
Brink met alle ins en outs plus het gebeuren met de postduivenvereniging, en dat ook de 
herontwikkeling van De Brink in het voorstel moet zitten. 
 
De heer EVINK (ABO) geeft aan dat de recent ontvangen aanvullende informatie voor ABO veel vragen 
en onduidelijkheden oproept. De fractie is daarom van mening dat de herontwikkeling van locatie De 
Brink onderzocht moet worden en de mogelijke parkeerplaats bij de ET-hal voor de omwonenden 
goed opgelost moet worden. Om te komen tot een goed besluit moeten de onduidelijkheden 
weggenomen zijn. Daarom vindt de fractie het noodzakelijk dat het onderwerp terugkomt in de 
commissie, zodat de raad de tijd en de ruimte krijgt om een juist besluit te nemen. 
 
De heer DOORNWAARD (SGP) is ook akkoord om het voorstel nu van tafel te halen vanwege de 
nieuwe informatie. Het kader dat de fractie wil meegeven aan het college is nog steeds het 
raadsbesluit van november 2017. Dat betreft ook het financiële kader. De raad heeft in november 
2017 na overwogen te hebben dat onderzoek heeft aangetoond dat verplaatsing van Rood-Wit naar 
de ET-hal haalbaar, betaalbaar en wenselijk is, besloten krediet beschikbaar te stellen voor de 
verplaatsing. De SGP wil alleen afwijken van dat besluit als de onderbouwing van de noodzakelijke 
afwijking waterdicht is. En eventuele alternatieven voldoende zijn uitgewerkt om een goede keuze te 
maken. Dit zal de SGP beoordelen als het onderwerp geagendeerd wordt voor de volgende 
commissievergadering. 
 
De VOORZITTER stelt vast dat punt 8 van de agenda wordt afgevoerd. 
 
De agenda wordt aldus vastgesteld. 
 
03. BENOEMING EN BEËDIGING NIEUW LID REKENKAMERCOMMISSIE. 
 
De VOORZITTER vraagt mevrouw Özasik om naar voren te komen. Zij verzoekt de aanwezigen te gaan 
staan. Vervolgens leest zij de verklaring en belofte voor.  
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“Ik verklaar dat ik, om tot lid van de rekenkamercommissie benoemd te worden, rechtstreeks noch 
middellijk, onder welke naam of welk voorwendsel ook, enige gift of gunst heb gegeven of beloofd. 
Ik verklaar en beloof dat ik, om iets in dit ambt te doen of te laten, rechtstreeks noch middellijk enig 
geschenk of enige belofte heb aangenomen of zal aannemen. 
Ik beloof dat ik getrouw zal zijn aan de Grondwet, dat ik de wetten zal nakomen en dat ik mijn plichten 
als lid van de rekenkamercommissie naar eer en geweten zal vervullen.” 
 
Mevrouw ÖZASIK: Dat verklaar en beloof ik! 
 
De VOORZITTER feliciteert mevrouw Özasik met haar benoeming en beëdiging als lid van de 
rekenkamercommissie. Daarna schorst zij de vergadering om de aanwezigen de gelegenheid te geven 
mevrouw Özasik te feliciteren. 
 
Schorsing 
 
04. VASTSTELLING NOTULEN VAN DE VERGADERING VAN 13 DECEMBER 2018. 
 
De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld. 
 
05. INGEKOMEN STUKKEN. 
  

- OVERZICHT VAN AAN DE RAAD GEADRESSEERDE BRIEVEN, PERIODE 5 DECEMBER 2018 – 22 
JANUARI 2019. 

 
De raad gaat akkoord met de afdoening zoals voorgesteld op de lijst van ingekomen stukken voor deze 
vergadering. 
 

- AANBIEDING BURGERINITIATIEF ‘DURF TE KIEZEN’ EN VOORSTEL BEHANDELING BURGER-
INITIATIEF. 

 
De VOORZITTER geeft het woord aan de initiatiefnemer, de heer Verberk.  
 
De heer VERBERK geeft aan dat in het najaar van 2018 bekend werd dat er een verkenner van de 
provincie naar Oldebroek komt. Voor een aantal mensen was dat een reden om de vraag te stellen: is 
het niet goed dat de mening van de bevolking hierbij maximaal betrokken wordt; het is immers een 
belangrijke zaak. Zoals de vertrekkend interim-burgemeester van Heerde onlangs zei: het is niet de 
vraag óf er sprake moet zijn van meer samenwerking of fusie maar wanneer. De groep mensen kwam 
min of meer spontaan bij elkaar. Men heeft vervolgens contact gezocht met de provincie, heeft zich 
laten adviseren hoe dit het beste aan te pakken. In een later stadium heeft men ook op bestuurlijk 
niveau met de provincie hierover kunnen spreken. Het burgerinitiatief wil graag dat de gemeente 
Oldebroek het gesprek aangaat met haar inwoners over bestuurlijke samenwerking en/of fusie en de 
effecten en consequenties daarvan. Men zou graag zien dat per kern hierover een informatieavond 
georganiseerd wordt, met medewerking van de burgerinitiatiefgroep. Nadat dit gebeurd is, zou het 
burgerinitiatief willen dat er een richtinggevend besluit genomen wordt over de bestuurlijke toekomst 
van de gemeente, waarbij meerdere opties worden uitgewerkt en de bewoners daarbij blijvend 
worden betrokken. Daarnaast eventueel de mogelijkheid te onderzoeken om een enquête onder de 
bevolking hierover te houden. Aansluitend overhandigt de heer Verberk de betreffende stukken aan 
de voorzitter van de raad. 
 
De raad gaat akkoord met het voorstel voor de procedure besluit aldus. 
 
06. BEKRACHTIGING OPGELEGDE GEHEIMHOUDING INFORMERENDE NOTA AANBESTEDING IKC 

ZUIDWEST, WEZEP. 
 
De raad besluit de opgelegde geheimhouding te bekrachtigen. 
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07. MONDELINGE VRAGEN VAN RAADSLEDEN. 
 
Er zijn geen vragen. 
 
08. VOORSTEL BESCHIKBAARSTELLING KREDIET VERVOLG HUISVESTING KORFBALVERENIGING 

ROOD-WIT. 
 
Dit voorstel is van de agenda afgevoerd bij de agendavaststelling. 
 
09. VOORSTEL KLIMAATBESTENDIG CENTRUMPLAN WEZEP (MEIDOORNPLEIN EN OMGEVING). 
 
De heer DOORNWAARD (SGP) geeft aan dat het voorliggend voorstel snel gelinkt kan worden aan het 
landelijk debat over het Klimaatakkoord. Dit wil de SGP niet doen omdat het hier gaat om een lokaal 
plan. De fractie kan instemmen met het voorliggend voorstel, omdat de wateroverlast in Wezep een 
zorg is en het nodig is om daarvoor maatregelen te nemen. Door de in het voorstel genoemde 
maatregelen neemt ook in andere delen van Wezep de wateroverlast af. Daarnaast is landelijk 
vastgelegd om klimaatbestendig te handelen vanaf volgend jaar en voor 2050 zo goed mogelijk 
klimaatbestendig te zijn. Daarom wil de fractie van het college horen wanneer de raad in de 
gelegenheid gesteld wordt de eisen inzake klimaatbestendigheid te formuleren. In de 
commissievergadering heeft hij begrepen dat er een taak ligt voor de gemeente om dit op papier te 
zetten. Hij vraagt het college dan ook dit op te pakken. De vraag is of dit plan daarop moet wachten. 
Wat de SGP betreft niet. Het plan mag echter niet maatgevend en/of frustrerend zijn voor de eisen die 
dan gesteld zullen worden door de raad. 
De warmtevoorziening ziet de fractie los van dit plan. Dat een eventueel besluit meegenomen wordt 
in het komende proces, vindt hij positief.  
 
Een punt naar aanleiding van de bijeenkomst met de woningcorporaties afgelopen dinsdag. Hij vraagt 
of het niet wenselijk is om met de woningcorporaties in gesprek te gaan nu er een dergelijk groot 
project op stapel staat, om te kijken welke kansen dit voor de corporaties biedt om de kwaliteit van de 
leefomgeving en de verplichte verduurzaming vanuit het Rijk op te pakken met betrekking tot de 
woningen. Graag hoort hij de visie van het college. 
Verder roept hij het college op om de communicatie zorgvuldig ter hand te nemen. Het voorstel heeft 
namelijk impact op de leefomgeving van mensen. 
Op die ene kanttekening na is de SGP positief over het voorliggend voorstel. De extra investeringen 
zijn wat de fractie betreft verantwoord, zeker gezien het beperkte financiële effect voor de inwoners 
op de langere termijn. 
 
De heer GRAANSMA (ChristenUnie) merkt op dat het voorliggend voorstel de eerste is van vele die 
nog komen en indirect een gevolg zijn van het veranderende klimaat en de noodzakelijke stappen die 
daarop genomen moeten worden. De fractie is dan ook blij dat het college met een ambitieuze aanpak 
komt voor het klimaatbestendig maken van het centrum van Wezep. De keuze van het college voor 
een integrale aanpak heeft voor de ChristenUnie veel voordelen. De fractie beseft dat het voorstel 
veel geld kost, maar het college heeft hem met de onderbouwing van het plan duidelijk gemaakt dat 
het financieel verantwoord is om deze stap te maken. Ondanks dat vernieuwing met de integrale 
aanpak duurder is dan renoveren en in fasen uitwerken van de andere plannen, ziet hij de voordelen. 
De fractie is van mening dat de plannen gewoon goed zijn voor het centrum van Wezep. Dat centrum 
kan wel een kwaliteitsimpuls gebruiken. De eerste stap is al genomen met de realisatie van het plan 
Meidoornplein fase 1. De ChristenUnie roept daarom de marktpartijen en ondernemers op om te 
komen tot de ontwikkeling en realisatie van het plan Meidoornplein fase 2, zodat dit alles tegelijkertijd 
gerealiseerd kan worden. 
 
Een nog onzekere factor is het al dan niet meenemen van een alternatieve, duurzame 
warmtevoorziening in deze plannen. Het visiedocument waaraan gewerkt wordt, zal binnenkort 
worden gepresenteerd. De ChristenUnie kan ermee leven als in de bij het voorstel behorende 
planning wat geschoven moet worden, als dit betekent dat de plannen voor een alternatieve 
warmtevoorziening in welke vorm dan ook meteen kunnen worden meegenomen. 
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Duurzaamheid is niet alleen het realiseren van deze plannen voor een klimaatbestendige toekomst 
van het centrum van Wezep. Duurzaam in de vorm van een duurzame relatie is ook het meenemen 
van alle betrokkenen in dezen; de stakeholders en de inwoners van Oldebroek. Verder is de fractie 
content met de opmerking in het voorstel over het waar mogelijk hergebruik van bestrating en 
beplanting wanneer deze nog aan de kwaliteitseisen voldoen. De ChristenUnie kan instemmen met 
het voorliggend voorstel. 
 
De heer EVINK (ABO) geeft aan dat ABO tijdens de commissievergadering veel vragen heeft gesteld. 
De beantwoording van die vragen heeft een duidelijk beeld gegeven en veel onduidelijkheden bij de 
fractie weggenomen. Een compliment aan de ambtelijke ondersteuning en het college is dan ook op 
zijn plaats. Wel heeft de fractie gevraagd om de ambtelijke toelichting eerder te plannen dan de dag 
van de commissievergadering. Dat vangt mogelijk vragen af. Hij heeft begrepen dat dit voorstel zal 
worden overgenomen. 
 
ABO kan het voorstel van het college prima volgen. Het biedt goede kansen om het project 
grootschalig uit te voeren. De fractie vindt het belangrijk dat er geïnvesteerd wordt in duurzaamheid, 
maar niet tegen elke prijs. Door de beantwoording van de vragen heeft de fractie inzicht gekregen in 
de staat van de riolering in andere wijken en woonkernen. De gemeente lijkt daarmee goed 
voorbereid, want ondanks deze forse investering kan ook in de toekomst een goed rioleringstelsel 
worden geborgd. Zoals ABO kan beoordelen, is het geld nu en in de toekomst beschikbaar en het 
heeft geen invloed op de begroting. Ook voor de inwoners zal vernieuwing de aankomende jaren niet 
tot een verhoging van de rioolheffing leiden.  
 
ABO is tevreden met de toezegging van het college om waar het beter uitkomt renovatie toe te 
passen. Hopelijk gaat de gemeente een proactief beleid hanteren met betrekking tot het planten van 
bomen, want juist bomen hebben een positief effect op het opnemen van regenwater. Ook is ABO 
tevreden over de proactieve houding van het college met betrekking tot het onderzoek naar 
alternatieve duurzame warmtevoorzieningen. De uitkomsten van dit onderzoek ziet hij graag 
tegemoet. Zijn vragen: kan de raad voorafgaande aan de uitvoering worden geïnformeerd over het al 
dan niet kunnen combineren van de aanleg van een warmtenet met de vernieuwing van het 
rioolstelsel, en: kan er dan ook een planning van de werkzaamheden worden bekendgemaakt.  
Een grootschalig traject van ruim zes jaar betekent ook zorgen. Daarom geeft ABO het college mee om 
een goed communicatieplan op te stellen en de bewoners en de ondernemers proactief te benaderen 
en te voorzien van goede informatie. De bewoners worden daarbij gestimuleerd om met behulp van 
de gemeente bomen bij te planten. Kan het college deze toezegging doen. Het beschikbaar stellen van 
een vast en makkelijk te bereiken aanspreekpunt juicht de fractie van harte toe, want er komt een 
periode van zes jaar met tijdelijk mindere bereikbaarheid van woningen, bedrijven en winkels in het 
centrumgebied van Wezep.  
 
De heer KEMP (VVD) vindt het lovenswaardig dat het college tegelijk met het vervangen en renoveren 
van de riolering het tegengaan van wateroverlast en andere duurzame oplossingen wil aanpakken, om 
zodoende niet binnen afzienbare tijd dubbele uitgaven te moeten doen. Tijdens de eerste fase 
renovatie van het Meidoornplein is al veel riolering vervangen. Laat men er dan wel voor zorgen dat 
fase 2 Meidoornplein, het plan van de ondernemers en de eigenaren, geen belemmering oplevert. 
Opletten dat de gemeente niet ingezogen wordt in fase 2. Tevens wil het college alvast inspelen op 
toekomstige verwachtingen, zoals een warmtenet. Dat is nog wel onzeker. De fractie wil waken voor 
grote onkosten waarbij niet duidelijk is of de betreffende zaken worden gebruikt. Dit college wil zaken 
integraal en toekomstbestendig aanpakken, maar waarom niet gelijktijdig? De VVD had het namelijk 
graag samen gezien. 
 
Het college gaf in de commissie aan met een uitgewerkt plan bij de inwoners te willen komen. Dat zou 
dan kunnen lijken op democratie voor de bühne. Een van de keuzes is dan vanavond al gemaakt, 
namelijk financieel € 8 miljoen ter beschikking gesteld. Eventuele alternatieven - nieuwe, duurdere 
wijzigingen voor alternatieve warmte - moeten dus nog komen. Het college geeft niet aan hoeveel. 
Dat zou kunnen wijzen op een open einde. De VVD ziet graag dat het college met een concept naar de 
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samenleving gaat, input vraagt en daarna haar definitief plan aan de raad voorlegt. Niet alleen spreken 
met instanties en woningcorporaties maar ook met eigenaren van woningen en private verhuurders. 
Inspelen op de toekomst van de riolering is prima en eventuele alternatieve warmtevoorzieningen is 
ook goed, maar de VVD wil wel graag weten waar het over gaat. De € 8 miljoen ziet hij dan ook als een 
gemaximeerd bedrag als de raad groen licht geeft. Punt 4 in het besluit, ‘onder voorbehoud van 
mogelijke wijzigingen’, geeft aan dat het mogelijk veel duurder wordt. Daarmee lijkt het erop dat de 
raad een blanco cheque afgeeft. De raad gaat over hoofdlijnen, maar wat de VVD betreft wel 
duidelijke hoofdlijnen. 
 
De heer DOKTER (PvdA) vindt dat het college bij de behandeling van dit voorstel in de 
commissievergadering op de diverse vragen uitstekend heeft gereageerd waardoor het veel helderder 
werd. Het college doet nog onderzoek naar alternatieve warmtevoorziening, om dat aan de uit te 
voeren werkzaamheden te koppelen. Een integrale uitvoering; geen dubbel werk, geen dubbele 
hinder, gedeelde kosten en efficiency. Daar is de PvdA erg voor. Hij neemt aan dat het college de raad 
en vooral de samenleving bij dit soort grote werkzaamheden goed zal meenemen. 
Van belang is ook, dat als het plan voor de warmtevoorziening ernaast wordt gehouden, het geen 
grote vertragingen gaat opleveren. Hij hoopt dat het college voortvarend gaat onderzoeken of de 
samenleving ook openstaat voor alternatieve warmtevoorziening. Ook de PvdA vraagt om een goed 
communicatieplan, zodat het waarom van het voorliggend voorstel goed bekend is en ook waarom 
het college voorstelt andere zaken te koppelen. Dit om zoveel mogelijk dynamiek uit de samenleving 
en betrokkenheid daarvoor terug te krijgen en maximale kansen te halen. De PvdA steunt het voorstel. 
 
De heer DIJKSTRA (CDA) complimenteert het college met het transparante voorstel dat voorligt. Het 
advies van het college is om te kiezen voor rioolvervanging in combinatie met het water-robuust en 
klimaatbestendig herinrichten van de wijk. In de optiek van het CDA een juist advies. Op deze wijze 
krijgt deze wijk echt een kwaliteitsimpuls. Voor de uitvoerige wijze waarop de raad is geïnformeerd in 
de commissievergadering over het gehele plan wil de fractie waardering uitspreken. Hij hoopt dat de 
raad in de toekomst vaker op deze wijze geïnformeerd wordt over dergelijke plannen. De fractie is van 
mening dat de investering in rioolvervanging verantwoord is. Graag had het CDA gezien dat de 
resultaten van de duurzame warmtevoorziening ook bekend waren. In de afgelopen vergadering met 
de woningcorporaties werd de raad meegedeeld dat dit zeker voor de laagbouw geen eenvoudige 
zaak is in verband met de watertemperatuur die uit de grond komt. De fractie wacht het onderzoek af. 
Nog twee vragen aan het college. Ten eerste. De resultaten van het grootschalig afkoppelen van 
hemelwater ziet het CDA als uiterst positief. Graag wil hij weten of die afkoppeling een verplichting 
voor elk pand in deze wijk wordt. Ten tweede. Het CDA vindt het een prima voorstel om bij het maken 
van een plan van aanpak eventueel input vanuit de samenleving op te halen tijdens een raadsgesprek. 
De fractie zou graag zien dat alle bewoners van deze wijk waar de werkzaamheden worden 
uitgevoerd, tijdig en goed geïnformeerd worden. 
 
Wethouder BERGKAMP vindt het goed om te horen dat er unanieme steun is in de raad voor de 
voorliggende plannen en dankt de raad voor de uitgebreidere toelichting op die positieve houding. 
Bijna alle fracties benadrukten de bewonersparticipatie en communicatie met de bewoners. In het 
voorstel heeft het college geprobeerd aan te geven dat men daarover hetzelfde denkt. Bij het 
klimaatbestendig centrumplan dat nu voorligt, gaat het college vroegtijdig met de wijk in gesprek om 
uit te leggen wat de plannen zijn en om op te halen wat de opmerkingen en suggesties zijn. Bij het 
warmteplan dat nu in voorbereiding is, gaat het veel meer om het ophalen van meningen, ideeën, 
verwachte knelpunten en nadenken over oplossingen. Dit staat nadrukkelijk in de planning. Het 
college zal in die planning de raad deelgenoot maken van de stappen die de komende tijd worden 
gezet met alle betrokkenen. Richting VVD, het wordt dus niet: hier is het verhaal en wilt u er nog even 
op reageren. 
 
Het college is met een aantal partijen in gesprek om iets aan te reiken in de richting van bewoners: dit 
zijn de plussen en de minnen van de verschillende mogelijkheden en onmogelijkheden. Daarover wil 
het college met direct betrokkenen in gesprek. Daarin wordt een paar stappen gezet. Er is een 
bijeenkomst belegd in het kader van de voorbereiding met een aantal Oldebroekse bedrijven die op 
die terreinen kennis en kunde hebben. Daarna gaat het college heel graag met de raad daarover van 
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gedachten wisselen. Dan is de volgende stap nadrukkelijk met de bewoners in gesprek over hoe een 
en ander aan te pakken, hoe kijkt men er tegenaan, kan worden ingespeeld op de vragen die er zijn. 
Overigens maximaal gebruikmakend van de ervaringen elders. 
 
Richting SGP; klimaatbestendigheid. Het voornemen van het college is om de raad ruim voor de zomer 
te informeren over de verschillende trajecten die in dit kader verplicht op de gemeente afkomen. Het 
landelijk Klimaatakkoord zal een aantal verplichtingen opleggen, ook aan gemeenten. Hij hoopt dat 
binnenkort duidelijk wordt wat die verplichtingen zijn. Daarnaast moet er een nieuw plan voor de 
riolering (GRP) gemaakt worden; daarvoor worden de voorbereidingen getroffen. Vanuit de verplichte 
stresstesten zowel voor hitte als voor water komt een aantal verplichtingen voort. Er zijn dus nogal 
wat ontwikkelingen gaande die de raad in de positie brengen om daar iets van te vinden. De 
ambtelijke organisatie is bezig een overzicht daarvan te maken, zodat de raad een beeld heeft van wat 
er de komende tijd aan thema’s op de gemeente afkomt. Het streven is om dat met één à twee 
maanden gereed te hebben en de raad daarvan op de hoogte te stellen. 
De twee woningcorporaties zijn actief betrokken bij de voorbereidingen rondom het warmteplan. Zij 
hebben aangegeven dat waar zij in het kader van aanpassingen van hun woningvoorraad stappen 
kunnen zetten, zij dat met het college willen bespreken en in het kader van het plan een plekje willen 
geven.  
 
Uitgangspunt is inderdaad vernieuwen, maar daar waar gebruik gemaakt kan worden van wat er is, zal 
het college dat zeker doen. Richting ABO: de hittestress en waterstress zijn onderdeel van het 
programma dat het college zoveel mogelijk bewoners wil stimuleren om in hun tuin te kiezen voor wat 
meer milieu- en watervriendelijke oplossingen. Waar in het openbaar groen bomen verplaatst kunnen 
worden, zal het college dat ook zeker doen.  
Richting de VVD; onder voorbehoud van mogelijke wijzigingen. Punt 4 is een onder voorbehoud 
gekoppeld aan de planning; niet aan het geld. Dit heeft alles te maken met het warmteplan dat nu 
ontwikkeld wordt. 
Naar het CDA. Het afkoppelen kan niet worden verplicht. Wel gaat het college maximaal mensen 
stimuleren en enthousiasmeren om daarin mee te gaan. Blijkt dat er zwaarwegende redenen zijn om 
het niet te doen, dan spreekt men over de uitzondering; maar uitgangspunt is afkoppelen. 
 
Tweede termijn 
 
De heer DOORNWAARD (SGP) dankt het college voor de beantwoording van de vragen. Ook van de 
SGP de complimenten richting het college voor dit voorstel. Het Klimaatakkoord zou misschien veel 
impact kunnen hebben. Die inschatting kan men van te voren wel maken, maar het geeft ook het 
belang aan van die discussie. Of dan de oplossing is die ABO voorstelt, om zoveel mogelijk bomen te 
planten, zou misschien zeer wenselijk zijn, maar wat te simplistisch.  
Hij dankt het college dat de stappen om de woningcorporaties actief erbij te betrekken al gemaakt 
zijn. Daarbij wil hij wel opmerken dat het gaat over maatregelen binnen nu en tien jaar; rigoureuze 
maatregelen met betrekking tot de leefomgeving. Heel belangrijk is dan wel, ook als 
woningcorporaties aanhaken en als het hele verhaal van het warmtenet ook meegenomen wordt, dat 
zorgvuldigheid gaat vóór snelheid. 
Nog één punt wil hij noemen en dat is het maatwerk. Het is toch mogelijk, renovatie en vernieuwing, 
en dat stemt de SGP blij.  
 
De heer EVINK (ABO) is heel tevreden met de toezegging van het college dat de raad deelgenoot 
wordt van de uitkomsten van het onderzoek met betrekking tot het warmtenet, met de daarbij 
behorende combinatie van werkzaamheden, de mogelijkheden en dus ook de planning. De fractie is 
ook tevreden met de extra bevestiging dat renovatie waar dat mogelijk beter is zonder afbreuk te 
doen aan de kwaliteit, wordt meegenomen.  
 
De heer DIJKSTRA (CDA) begrijpt de ChristenUnie prima dat men van het gas af moet, maar vraagt zich 
af of dat allemaal voor 2050 lukt. Hij is geschrokken van de woningcorporaties die deze week 
aangaven dat het warmteplan wel mooi is, maar voor de laagbouw nog niet zo vreselijk interessant is. 
Daar moet het college het nog even goed over hebben met de woningcorporaties. Gaat de gemeente 
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het echt tot het naadje toe onderzoeken en het straks niet uitvoeren? Als de woningcorporaties dat 
onderzoek ook al een stuk uitgevoerd hebben, laat men als gemeente dan daarop meeliften. Verder 
gaat het CDA volledig akkoord met het voorliggend voorstel. 
 
Het voorgestelde besluit wordt unaniem aangenomen. 
 
10. SLUITING. 
 
De VOORZITTER gaat voor in dankgebed en sluit de vergadering om 20.45 uur. 
 
 
Aldus goedgekeurd en vastgesteld in de openbare vergadering 
van de gemeenteraad van Oldebroek op 7 maart 2019. 
 
 
      , voorzitter J.F. Snijder-Hazelhoff. 
 
 
      , griffier J. Tabak. 
 


